
Dames en heren, 

 

Ik spreek hier als voorzitter van de voetbalvereniging Oranje Nassau.  

Maar wat ik ga zeggen geldt zeker voor veel meer voetbalverenigingen. 

In totaal hebt u het dan over 12.000 sporters.  

 

Vorige week kwamen we in het bezit van de voorstellen ter voorhoging van de 

kosten voor veld en zaalhuur.  Na de recente discussies tussen de wethouder 

en uw raadcommissie sport met de breedtesportverenigingen , was ons overleg 

toegezegd over aanpassingen van de tarieven. Ik moet helaas constateren dat 

hieraan geen gevolg is gegeven en dat de tariefsverhogingenpolitiek van 

gemeente als een soort stoomwals verder over ons heen gaat. 

 

In uw voorstel worden als termen gebruikt afschaffen trainingsveldkorting en 

afschaffen korting kleedkamers. Op de rekeningen van de Gemeente heet dit 

gewoon subsidie, hetgeen feitelijk weer gewoon een terechte correctie op de 

huur is. 

 

Waar het echter heel nuchter om gaat is wat we als clubs per saldo moeten 

betalen. 

I. Het afschaffen van de subsidie voor trainingsuren betekent simpel: 

-dat de tarieven voor de jeugd omhoog gaan met 200% (van netto rond de €4/5 

naar €13 per uur); 

- dat de tarieven voor volwassenen omhoog gaan met 50% ( van rond € 8 naar 

€13 per uur) 

 

2. Korting kleedkamers heet tot nu toe gewoon kleedkamersubsidie. Dit wordt 

gegeven aan clubs die eigenaar zijn van de kleedkamers en dus de kosten 

ervoor zelf betalen. In het tarief dat we betalen zitten begrepen de kosten voor 

het gebruik van kleedkamers. Verenigingen die kleedkamers  gebruiken die 

eigendom van de Gemeente zijn betalen daarvoor dus via het uurtarief. Clubs 

die zelf eigenaar zijn betalen hetzelfde tarief. Dit werd tot nu toe gecorrigeerd 

door de kleedkamersubsidie. De afschaffing van deze subsidie, beter gezegd 

correctie voor gelijke behandeling van de clubs, dreigt nu toe verdwijnen. 

Unfair en het creëren van rechtsongelijkheid. 



 

We hebben het in feite heel nuchter gesproken over verhogingen van de 

kosten voor het gebruik van velden en kleedkamers. 

Voor Oranje Nassau betekenen de voorgenomen maatregelen  dat we per jaar 

gaan van een bedrag van ca. €7200 naar €14.900. Een stijging van €7700 

oftewel 106%. 

 

Dit gaat betekenen dat we een gemiddelde contributieverhoging moeten gaan 

doorvoeren van €25. Voor jeugdleden betekent dit een verhoging van 20 tot 

35%  en  voor volwassenen van ca 15%. Een aanzienlijke verhoging van de 

drempel om aan sport te gaan doen, haaks staande op allerlei beleidsintenties 

die u overal uitspreekt. 

 

Dit gebeurt in een tijd dat de voetbalclubs het financieel al erg zwaar hebben. 

Door de crisis zijn de sponsorinkomsten substantieel gedaald. Voor Oranje 

Nassau met €40/50.00 op een begroting van €200.000. De kantine-inkomsten 

zijn door de crisis ook gedaald met gemiddeld 15% bij de sportclubs in 

Nederland. Voor Oranje Nassau is dit ca€7.000. 

We voeren al tijden een heel strikt financieel beleid en via allerlei 

versoberingen, maar ook contributieverhogingen,hebben we deze substantiële 

inkomstenteruggang kunnen opvangen. Dit soort tariefsverhogingen door de 

Gemeente kunnen er echt niet meer bij. U bent met dit beleid de betrokken 

clubs aan” het vermoorden”. 

 

Bovendien treft u met de huidige voorstellen onredelijk sterk de voetbalsector 

en dat nog sterker de clubs die eigenaar zijn van de opstallen. 

 

Ook staan dit soort verkapte substantiële huurverhogingen volledig haaks op 

de recente uitspraken van rechters in huurconflicten tussen sportclubs en 

lokale overheden, waarin voorgestelde eenzijdige verhogingen teruggedraaid 

dienden te worden. 

 

U hebt allerlei fraaie beleidstermen elders in uw begroting staan. Allemaal 

“holle frasen”wat mij betreft. U bent als Gemeente gewoon bezig over ons 

heen maatregelen te nemen die de breedtesport bijna onmogelijk maken te 



managen. De overal door u zo geroemde vrijwilligers krijgen er zo 

langzamerhand echt de buik van vol. Het wordt wellicht tijd dat we de 

suggestie van de voorzitter van een gerenommeerde club uit de stad maar eens 

moeten gaan volgen: we moeten als daad naar de lokale politiek als besturen 

gewoon collectief aftreden. Wanneer krijgt in Groningen de breedtesport ook 

qua financiële ondersteuning van de Gemeente eindelijk eens de plaats die het 

verdient. Wanneer wordt er een balans tussen uitgaven voor bijv. cultuur  en 

breedtesport eindelijk eens tot stand gebracht?  

 

Tot slot: waarom kan in de Gemeente Noordenveld tussen lokale overheid en 

de sport na goed overleg bereikt worden dat de sporttarieven 5 jaar niet 

omhoog gaan  en waarom worden we in de stad Groningen met dit soort 

eenzijdige desastreuze voorstellen geconfronteerd? 

 

Ik hoop dat u voldoende visie op kunt brengen om met dit desastreuze  beleid 

te stoppen en eindelijk eens tot een langer staande beleidsvisie over 

breedtesport en de financiering ervan zult komen, tot stand gebracht in nauw 

overleg met de sportclubs zelf. Daar zit namelijk de echte know how en niet bij 

uw eigen organisatie. 

Hou eens op met het alleen maar formuleren van beleid van bovenaf, ga in 

overleg met clubbestuurders en kom eindelijk eens tot gedragen beleid 

geformuleerd van onderaf. 

 


